

香港管理專業協會羅桂祥中學
三十周年攝影比賽



為慶祝三十周年校慶，本校現正舉行三十周年攝影比賽，誠邀各位參加，盡情發揮影像觸覺及攝影才華。

作品主題：

元朗情味

作品提交方法：

將檔案連同作品名稱及描述上載到Google Form: <https://forms.gle/CXwxb19dXfJrBesF7>



格式要求：

所有檔案大小必須在10MB或以下，須為 JPEG 或 JPG 格式。

截止日期：

2024年10月14日(星期一)下午5時止

組別及獎項：

比賽分設小學組、中學組及公開組；各組設有最佳作品獎、優異獎、及最受歡迎大獎（由網上投票選出）。

獎品如下：

- 最佳作品獎（每組1個）：\$500禮券、即棄菲林相機一部及獎狀
- 優異獎（每組2個）：\$200禮券、即棄菲林相機一部及獎狀
- 最受歡迎大獎（每組1個）：\$100禮券、即棄菲林相機一部及獎狀

作品評審：

- 梁國基校長
- 陳海達（本校畢業生，多個攝影獎項得主，例如IPA國際攝影獎、國家地理全球攝影大賽等）

參賽規則：

1. 每位參賽者只可參加一個組別及遞交最多一份作品；
2. 參賽者可遞交彩色或黑白作品，以菲林或數碼器材拍攝均可；
3. 作品只限經過顏色、光暗、反差調整及除塵等基本修正，不得作任何加工或電腦合成等後期製作。菲林拍攝之相片亦不得裁放或運用黑房特技，惟鏡頭加設特效鏡及重拍則可；
4. 作品名稱可由參賽者自訂，並為作品加上不多於30字的作品描述；
5. 任何已遞交的參賽作品，將不得作任何更新或修改；
6. 參賽作品內容如觸犯法例，參賽者須自負權責；
7. 本校有權保留優勝作品作展覽、印刷特刊或提供政府部門及其他機構作非商業性刊載之用；
8. 本校有權取消任何參賽作品的資格，並無須給予解釋；
9. 評審結果以評判團之最後決定為準，參賽者不得異議。

結果公布及領獎方法：

1. 比賽結果將於本校網頁公布，各得獎者將獲電郵另行通知。
2. 2024年12月7日（星期六）為本校開放日，各得獎者將獲安排出席頒獎典禮或稍後親臨本校領獎。

香港管理專業協會羅桂祥中學



三十周年攝影比賽 元朗情味



比賽組別：
小學組 | 中學組 | 公開組

獎項：
最佳作品獎 | 優異獎 | 最受歡迎大獎

截止日期
10月14日

結果公布
12月7日

得獎者最高
可獲\$500禮券!



欲了解更多詳情，請參閱：



The Hong Kong Management Association K S Lo College
30th Anniversary Photo Contest



In celebration of our school's 30th anniversary, we are holding a photo contest and cordially invite everyone to participate.

Theme:

The Charm of Yuen Long

Details of Submission:

Works should be submitted to the Google form for the contest (<https://forms.gle/CXwxb19dXfJrBesF7>) together with the title and description. The file size for submissions must not exceed 10MB, and the images must be in either JPEG or JPG format.

Submission Deadline:

14th October 2024 (Monday) 5:00 p.m.



Groups and Prizes:

The competition is divided into primary, secondary, and open categories, each with the Best Photo Award, as well as Awards of Excellence and the People's Choice Award. Prizes include:

- Best Photo Award (1 per category): \$500 cash coupon, a disposable film camera, and an award certificate
- Award of Excellence (2 per category): \$200 cash coupon, a disposable film camera, and an award certificate
- People's Choice Award (1 per category): \$100 cash coupon, a disposable film camera, and an award certificate

Judges:

- Principal Leung Kwok Kei
- Mr Ben Chan Hoi Tat (Alumnus and winner of several prestigious photography contests including the International Photography Awards and National Geographic Photo Contest)

Rules:

1. Each participant may only enter one category and submit a maximum of one work.
2. Participants may submit color or black-and-white works, shot with either film or digital equipment.
3. Works are limited to basic adjustments such as color, brightness, contrast correction, and dust removal. No other editing or digital compositing is allowed. For film photographs, cropping or darkroom techniques are also prohibited, but the use of special effect lenses and double exposure is permitted.
4. Participants can choose their own titles for their works and provide a description not exceeding 30 words.
5. Entries may not be updated or modified once submitted.
6. If the content of any submitted work violates the law, the participant shall be fully responsible.
7. The school reserves the right to retain winning works for exhibition, printing special publications, or providing them to government departments and other organizations for non-commercial publication.
8. The school has the right to disqualify any submitted work without explanation.
9. The judging results are final and subject to the decision of the judging panel; participants may not contest the decision.

Announcement and collection of prizes

1. The results of the competition will be posted on our school website (www.hkmakslo.edu.hk). Winners will also be notified via e-mail.
2. Winners will be awarded at the prize-giving ceremony on 7th December 2024 during our school's open day or may collect their prizes in person at our school.

The Hong Kong Management Association
K S Lo College



30th Anniversary Photo Contest

The Charm of Yuen Long

Categories:

Primary | Secondary | Open

Awards for each category:

Best Photo Award | Award of Excellence |
People's Choice Award

**Submission
Deadline**

14 October

**Winners
Announcement**

7 December

Take a chance
to win \$500!



For more details, scan the QR code:

